
PROTOKÓŁ NR XXXIX/14 

Sesji Rady Gminy Gródek 

z dnia 19 marca 2014 r. 

 
Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- inspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXXIX Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy oraz pozostałych 

zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 13 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach 

XXXIX Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radna Ewa Stefania Bozik, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Włodzimierz Grycuk, 

7. Radny Jerzy Karpiuk, 

8. Radny Andrzej Konończuk, 

9. Radna Taisa Lisowska, 

10. Radna Nina Markiewicz, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Joanna Sołowiej, 

13. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki Nr 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta - Moniki Gościk 

wyłożone są protokoły obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. Przypomniał, że w trakcie dzisiejszej Sesji 

Radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został 

przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

 Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych. 

Za – 13,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek 

obrad XXXIX Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r.;  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli;  

c) upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy;  

d) upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy;  

e) wyodrębnienia w budżecie Gminy na 2015 r. środków stanowiących fundusz sołecki;  

f) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Gródek w 2014 r.;  

g) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;  

h) wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu 

drogi powiatowej na terenie Gminy Gródek;  

i) w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i 

zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie oraz określenia zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia z pomocy społecznej na usługi, pomoc rzeczową, zasiłki na 

ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane pod 

warunkiem zwrotu będących w zakresie zadań własnych gminy;  

j) zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Gródek na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych;  

k) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXXV/258/13 Rady Gminy 

Gródek w sprawie nadania statutu Sołectwu Waliły-Dwór.  

5. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi 

publicznej:  

a) podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie 

zapewnienia dostępu do drogi publicznej.  

6. Stanowisko Rady Gminy Gródek w sprawie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie nieudzielenia zasiłku celowego:  
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a) podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Rady Gminy Gródek zbadania skargi na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie nieudzielenia zasiłku celowego.  

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi 

w 2013 r.  

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

9. Sprawy różne.  

10. Przyjęcie protokołu obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy.  

11. Zamknięcie obrad.  

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 Żadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

Ad.4a. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2014 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. Przedstawiła proponowane 

zmiany w planie dochodów i wydatków, wynikających głównie z zawiadomień Wojewody Podlaskiego. 

Radny Grzegorz Borkowski - „mam pytanie odnośnie środków na budowę siłowni zewnętrznej    

w parku. Czy ta inwestycja jest naprawdę niezbędna i czy ten park bez siłowni nie będzie funkcjonował? 

Wszyscy słyszeliśmy, że brakuje 17 000,00 zł na dożywianie dzieci. Wydanie 25 000,00 zł na budowę 

siłowni w tej sytuacji moim zdaniem jest kontrowersyjne. Kolejna rzecz to dostęp do Internetu 

szerokopasmowego w naszej Gminie. Też wiemy, że nie wszystkie miejscowości będą objęte projektem. 

Być może poszukajmy środków gdzie indziej.” 

Staramy się korzystać z programów i projektów unijnych, m.in. takich, które przyczynią się do 

poprawy atrakcyjności turystycznej Gminy. Z takiego właśnie dofinansowania mogliśmy skorzystać na 

budowę siłowni – odparł Wiesław Kulesza - Wójt Gminy. Natomiast w przypadku „projektu 

internetowego” Wójt Gminy wyjaśnił, że ze względu na rozległość naszej gminy nie było możliwości 

finansowych i technicznych do objęcia projektem wszystkich miejscowości. 

Monika Gościk – inspektor Urzędu Gminy dodała, że „przy pisaniu i konstruowaniu wniosku            

o dofinansowanie braliśmy pod uwagę kilka wariantów z różnymi miejscowościami. Taki wariant 
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obejmujący Bobrowniki również powstał, z tym że musielibyśmy wówczas zwiększyć liczbę beneficjentów 

z 250 do co najmniej 300, co automatycznie wiązałoby się z dodatkowymi kosztami ok. 1 mln zł na budowę 

niezbędnej infrastruktury. Dodatkowo dochodziłyby takie koszty jak zakup komputerów, ubezpieczenie, 

serwis i dostęp do Internetu na okres 5 lat.  Obawialiśmy się również, że będziemy mieć problemy                        

z rekrutacją tak dużej liczby osób. Z posiadanych danych ustaliliśmy, że w Bobrownikach jest zaledwie            

8 gospodarstw uprawnionych do udziału w projekcie. Po przeprowadzeniu naboru, rekrutowaliśmy 273 

osoby i doliczając Bobrowniki nie uzyskalibyśmy wymaganej liczby beneficjentów.” 

Radny Andrzej Konończuk prosił o przybliżenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół o zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 186 000,00 zł, na przebudowę bloku sportowego do potrzeb sześciolatków. 

Anna Grycuk – Dyrektor Zespołu Szkół w Gródku odpowiedziała, że „od września do szkoły 

przyjdzie znacznie więcej dzieci ni ż dotychczas. W ostatnich latach systematycznie tworzyliśmy 2 oddziały 

klas pierwszych. W tym roku powstaną 3 labo nawet 4 oddziały, dlatego, że mają obowiązek przyjść do 

szkoły wszystkie sześciolatki urodzone w I połowie 2008 r. oraz mogą przyjść sześciolatki urodzone w II 

połowie 2008 r. na wniosek rodziców i za zgodą poradni psychologiczno-pedagogicznej. Aktualnie 

dysponujemy pięcioma klasami i jedna klasa jest ruchoma, bez przydziału. Staramy się organizować tak 

zajęcia aby dzieci przebywały w jednej Sali , jednak nie ma takiej możliwości i jedna 3 klasa musi się 

przemieszczać do różnych sal w ciągu dani. Nie możemy dopuścić do takiej sytuacji w przypadku 

sześciolatków. Dodatkowo wymogi narzucają konieczność osobnego wejścia i zapewnienia osobnej szatni i 

łazienki odpowiednio przystosowanej do wzrostu dzieci. Każde dziecko powinno mieć również swoją 

szafkę, w której będzie mogło zostawić szkolne przybory i podręczniki. Warunki te nie są przez naszą 

szkołę spełnione. Na bloku sportowym są 2 sale i przestronny hol, które moglibyśmy zaadaptować do tych 

potrzeb.”  

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 12  przeciw – 1 (G. Borkowski)  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Gródek na 2014 r. została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/284/14 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2014 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.4b. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli 

został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 
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Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że Zarząd Powiatu 

Białostockiego zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej na dofinansowanie działalności 

warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli i dodał, że z naszej gminy w tych zajęciach uczestniczy                

5 mieszkańców.  

Żadnych pytań i uwag doi projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Nowej Woli została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/285/14 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowej Woli stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4c. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy został 

dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczył upoważnienia Wójta do 

zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy                                 

co w konsekwencji umożliwi podpisanie umowy przyznania pomocy na realizację projektu „Siłownia 

zewnętrzna w Gródku” 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 12  przeciw – 1 (G. Borkowski)  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, żer uchwała w sprawie 

upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową 

realizację umowy została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/286/14 W sprawie upoważnienia Wójta Gminy Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4d. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Gródek do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy został 

dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, który dotyczył upoważnienia Wójta do 

zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową realizację umowy                                 

co w konsekwencji umożliwi podpisanie umowy przyznania pomocy na realizację projektu „Kreowanie                 

i promocja walorów gminy Gródek” 

 Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0 wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, żer uchwała w sprawie 

upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego zabezpieczającego prawidłową 

realizację umowy została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/287/14 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy do zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

zabezpieczającego prawidłową realizację umowy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4e. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie 

Gminy na 2015 r. środków stanowiących fundusz sołecki został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały i wyjaśniła, że każdego roku do 

końca marca Radni muszą podjąć decyzję czy w budżecie Gminy w przyszłym roku zostaną wyodrębnione 

środki stanowiące fundusz sołecki. Takie środki muszą być wykorzystywane na zadania własne gminy                

i każde sołectwo ma zarezerwowane środki finansowe w wysokości wyliczonej wg wzoru określonego             

w ustawie. Wstępne wyliczenie wysokości środków przypadających na dane sołectwo zostało przedłożone 

Radnym wraz z projektem uchwały. 

 Radna Ewa Stefania Bozik prosiła o nawiązanie do nowej ustawy zatwierdzonej przez Senat                 

i ustalonej wysokości refundacji wydatków poniesionych przez dane sołectwo. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nowa ustawa nie weszła jeszcze w życie            

i uchwalę w zakresie funduszu sołeckiego należy podjąć w oparciu o dotychczasowe przepisy. Wyjaśniła 

obecne zasady refundacji. W oparciu o wyliczenia przedstawione Radnym w budżecie Gminy musielibyśmy 

zarezerwować nie mniej niż 317 734,67 zł i kwota bazowa Gminy wyniosłaby 2 837,17 zł czyli 108,28 % 

kwoty bazowej kraju, która na 2013 r. wyniosła 2 620,11 zł. W takim przypadku mieścimy się w 

środkowym przedziale i nasz wskaźnik wynosi od 100 do 120 % kwoty bazowej kraju i przy założeniu 

wydatkowania całej kwoty funduszu 317 734,67 zł moglibyśmy odzyskać 20 % tej kwoty, tj.  ok. 63 547 zł. 
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Radna Ewa Stefania Bozik dodała, że warto przełamać dotychczasowe stereotypy i zaangażować 

do działania społeczność lokalną. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz stwierdził, że utworzenie funduszu sołeckiego miałoby sens, 

gdyby w gminie było mnie sołectw i bardziej liczebnych pod względem mieszkańców. W chwili obecnej te 

środki są bardzo rozdrobnione i rozproszone. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy dodał, że w gminie Sokółka utworzono taki fundusz i większości 

miejscowości środki wydatkowane są tylko na odśnieżanie dróg w okresie zimowym. 

Radny Andrzej Konończuk zauważył, że gdyby sołtysi przygotowali pewne projekty dotyczące 

możliwości wydatkowania takich środków w sołectwach, można zastanowić się nad jego utworzeniem. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy dodała tez, że gminy z którymi ma kontakt i utworzyły 

fundusz sołecki narzekają na wiele problemów. Większość tych środków przeznaczanych jest na równanie i 

odśnieżanie. Sołectwa muszą realnie szacować koszty i muszą zachować wiele wymogów, m.in. 

przestrzegać zasad ustawy Prawa zamówień publicznych. Jeżeli sołectwa w ciągu roku nie zgłoszą żadnych 

wniosków, pieniądze będą leżeć niewykorzystane przez cały rok. 

Radny Włodzimierz Grycuk zaproponował aby zainteresowani sołtysi zabrali głos w tej sprawie. 

Iwona Bilkiewicz - sołtys Sołectwa Wiejki przypomniała, że od kilku lat stara się o remont 

świetlicy w miejscowości. 

Lilia Waraksa - Sekretarz Gminy dodała, że sołectwo jako jednostka pomocnicza gminy nie 

mogłoby starać się o pozyskanie dofinansowania ze środków Unii Europejskiej, 

Katarzyna Rogacz – sołtys sołectwa Pieszczaniki zaproponowała ustalenie pewnej kolejności 

działań dla miejscowości w taki sposób aby w każdym roku w budżecie zabezpieczone były środki na 

realizację różnych inwestycji, nie tylko w Gródku. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zaproponował przeprowadzenie głosowania zadając pytanie: „Kto z Radnych 

jest za wyrażeniem zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Gródek na 2015 r. środków stanowiących 

fundusz sołecki?” 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 0 

 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 1 (E.S. Bozik) 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyodrębnienia w budżecie Gminy na 2015 r. środków stanowiących fundusz sołecki została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/288/14 w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy na 2015 r. środków stanowiących fundusz sołecki  

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 
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 W tym punkcie Wójt Gminy – Wiesław Kulesza zaprosił wszystkich sołtysów na spotkanie w dniu 

1 kwietnia w Gminnym Centrum Kultury, na którym będą mogli zgłosić potrzeby swoich sołectw. 

 

Ad.4f. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gródek w 2014 r. 

został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Agnieszka Klebus – Inspektor Urzędu Gminy przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że od 

2012 r. ustawa o ochronie zwierząt obliguje radę gminy do podjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy. „Celem takiego programu jest 

zapobieganie bezdomności zwierząt oraz opieka nad zwierzętami bezdomnymi. Zgodnie z ustawą 

powinniśmy zrealizować następujące działania: zapewnić bezdomnym zwierzętom miejsce w schronisku 

dla bezdomnych zwierząt oraz opiekę wolno żyjącym kotom, w tym ich dokarmianie; odławianie 

bezdomnych zwierząt; sterylizację lub kastrację zwierząt w schronisku; poszukiwanie właścicieli dla 

bezdomnych zwierząt; usypianie ślepych miotów; wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia 

miejsca dla zwierząt gospodarskich; zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt. Projekt programu został przekazany w terminie do 1 lutego, celem 

zaopiniowania do Powiatowego Lekarza Weterynarii w Białymstoku, organizacjom społecznym, których 

celem jest ochrona zwierząt, tj. Towarzystwu Opieki nad Zwierzętami i Fundacji Kotkowo oraz 

dzierżawcom i zarządcom obwodów łowieckich działających na obszarze gminy.” – dodała. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz podkreślił, że Gmina ponosi duże koszty związane z opieką 

nad zwierzętami bezdomnymi i przypominał, że w ubiegłym roku z raportu Najwyższej Izby Kontroli 

wynikał, że wiele samorządów nie interesuje się losem odłowionych zwierząt i nie weryfikuje czy trafiły 

one od schroniska. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy poinformował Radnych w tym punkcie, że w ostatnich dniach 

przy moście na drodze z Załuk do Radunina znaleziono w worku 8 nieżywych prosiąt co wiązało się z 

podjęciem odpowiednich procedur, takich jak powiadomienie policji i powiatowego inspektora sanitarnego 

oraz lekarza weterynarii, który pobrał próbki od badań oraz działania zmierzające od utylizacji. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

(nieobecna podczas głosowania Radna Alina Gościk) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w 

sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gródek w 2014 r. została podjęta. 
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(Uchwała Nr XXXIX/289/14 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Gródek w 2014 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Ad.4g. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Stanisław Szemiot – podinspektor Urzędu Gminy omówił projekt uchwały i wyjaśnił,                       

że w chwili obecnej przedmiotowa droga jest drogą wewnętrzną i konieczne jest uregulowanie stanu 

prawnego drogi w związku z wnioskiem Burmistrza Michałowa o podjęcie działań zmierzających do 

wspólnej realizacji inwestycji polegającej na remoncie drogi Kuchmy – Podozierany – Jałówka w kolejnych 

latach przy udziale środków zewnętrznych. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 12 Radnych 

Za – 12  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

(nieobecna podczas głosowania Radna Alina Gościk) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/290/14 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 12  do protokołu) 

 

Ad.4h. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wskazania miejsca wstępnej 

lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej na terenie Gminy Gródek 

został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Stanisław Szemiot – podinspektor Urzędu Gminy omówił projekt uchwały. 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się - 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała          

w sprawie wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi 

powiatowej na terenie Gminy Gródek została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/291/14 w sprawie wskazania miejsca wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w 

ciągu drogi powiatowej na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 
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Ad.4i. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie określenia wysokości oraz 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie oraz określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej na usługi, 

pomoc rzeczową, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane 

pod warunkiem zwrotu będących w zakresie zadań własnych gminy został dostarczony radnym wraz z 

materiałami na dzisiejsze obrady. 

Krystyna Sawicka – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały. Wyjaśniła, że uchwała w tej sprawie podjęta w 2007 r. nie uwzględniała zasiłków na ekonomiczne 

usamodzielnienie, dlatego konieczne jest podjęcie stosownej uchwały. 

Radny Grzegorz Borkowski chciał wiedzieć czy mieszkańcy zgłaszają zapotrzebowanie na tego 

typu pomoc?  

Krystyna Sawicka – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że takie 

osoby są i do tej pory już kilkakrotnie udzielała pomocy zwrotnej w formie zasiłków celowych na zakup 

opału. 

 Następnie Radny Andrzej Konończuk zapytał co kryje się pod § 3 ust. 2 pkt 1 – szczegółowo 

opracowany plan usamodzielnienia ekonomicznego. 

Krystyna Sawicka – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że jest 

to plan działalności gospodarczej, którą taka osoba chciałaby podjąć wraz z kosztami jej prowadzenia, czyli 

tzw. biznesplan. 

Radny Jerzy Karpiuk natomiast, zapytał co będzie w przypadku, gdy ktoś takie zasiłek dostanie 

Anie będzie chciał go zwrócić? 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odpowiedziała, że wobec takich osób wszczynane będzie 

postępowanie egzekucyjne. 

Więcej żadnych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych  

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała           

w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu zasiłku 

celowego na ekonomiczne usamodzielnienie oraz określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia                

z pomocy społecznej na usługi, pomoc rzeczową, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki 

okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu będących w zakresie zadań własnych gminy 

została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/292/14 w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu przyznawania i zwrotu 

zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie oraz określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
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społecznej na usługi, pomoc rzeczową, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane 

pod warunkiem zwrotu będących w zakresie zadań własnych gminy stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Ad.4j. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

podziału Gminy Gródek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały, 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13 przeciw – 0  wstrzymujących się – 0  

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Gródek na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych została podjęta. 

 

(Uchwała nr XXXIX/293/14 w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Gródek na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Ad.4k. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w uchwale Nr XXXV/258/13 Rady Gminy Gródek w sprawie nadania statutu Sołectwu Waliły-

Dwór został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały, 

Żadnych pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono. 

Lilia Waraksa – Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0  

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w 

sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXXV/258/13 Rady Gminy Gródek w 

sprawie nadania statutu Sołectwu Waliły-Dwór została podjęta. 

 

(Uchwała nr XXXIX/294/14 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr XXXV/258/13 Rady Gminy 

Gródek w sprawie nadania statutu Sołectwu Waliły-Dwór stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

Ad.5a. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta 

Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi publicznej został dostarczony radnym wraz z 

materiałami na dzisiejsze obrady oraz przypomniał, że zgodnie z uchwałą nr XXXVIII/283/14 z dnia 30 

stycznia 2014 r. Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek miała za zadanie zbadać 

zarzuty podniesione w skardze. 

Maria Wróblewska – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy odczytała protokół z posiedzenia Komisji z dnia 19 lutego 2014 r. ze zbadania zarzutów 

podniesionych w skardze. 

Żadnych pytań i uwag do protokołu i projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie skargi na 

działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi publicznej została podjęta. 

 

(Protokół Nr 20/14 z posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek z dnia 19 lutego 2014 r. i 

uchwała Nr XXXIX/295/14 w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w zakresie zapewnienia dostępu do drogi 

publicznej stanowią kolejno załączniki nr 17 i 18 do protokołu) 

 

Ad.6a. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek zbadania skargi na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie nieudzielania zasiłku celowego został 

dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady 

Żadnych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 

 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0 wstrzymujących się – 0 

 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zlecenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek zbadania skargi na działalność 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie nieudzielania zasiłku celowego 

została podjęta. 

 

(Uchwała Nr XXXIX/296/14 w sprawie zlecenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Gródek zbadania skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku w zakresie 

nieudzielania zasiłku celowego stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 
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Ad.7. 

Radna Alina Gościk zapytała na jaki cel udzielono dotację w wysokości 7 000 zł dla Gminnego 

Klubu Sportowego „Gryf” z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

Agnieszka Lisowska – podinspektor Urzędu Gminy odpowiedziała, że „przedmiotowa dotacja 

została przyznana w oparciu o art. 19a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

organizację rozgrywek sportowych piłki siatkowej, koszykowej, ręcznej oraz piłki halowej, co zapewniło 

uczestnikom zajęć w sposób zorganizowany spędzenie czasu wolnego, podniesienie umiejętności 

sportowych ukształtowało zasady rywalizacji sportowej fair-play.” 

Więcej żadnych pytań i uwag do sprawozdania nie wniesiono. 

W oparciu o powyższe Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji Programu 

Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi za 2013 r. zostało przyjęte. 

 

(Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi za 2013 r. stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu) 

 

Ad.8. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz poruszył kwestie coraz częstszych licytacji komorniczych 

nieruchomości należących do mieszkańców naszej Gminy. 

Radna Alina Gościk przypomniała, że Wójt Gminy na turnieju piłki siatkowej o puchar Wójta 

poinformował, że w Gminie wybudowana zostanie hala sportowa i zwróciła się do Wójta o przybliżenie 

sprawy. Zwróciła się również do Dyrektora Gminnego Centrum Kultury o zamieszczenie kalendarza imprez 

w najbliższej gazecie oraz zwróciła uwagę, że w gazecie nie zamieszczono podziękowań dla wolontariuszy 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli pojawią się możliwości dofinansowania          

z programów na taki cel, to po umieszczeniu w budżecie przez Radnych taki wniosek zostanie złożony. 

Jerzy Chmielewski  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury odpowiedział, że kalendarz imprez 

wydrukowany został w wydaniu świątecznym gazety i przeprosił za nie zamieszczenie podziękowań. 

Radny Włodzimierz Grycuk podziękował Radnej Marii Wróblewskiej za godne reprezentowanie 

Gminy Gródek na festiwalu piosenki białoruskiej w Białymstoku oraz apelował o zaniechanie wypalania 

traw. Zapytał jak Urząd Gminy jest przygotowany i jakie podjął kroki w związku z afrykańskim pomorem 

świń? 

Stanisław Szemiot – podinspektor Urzędu Gminy odpowiedział, że 3 firmy mogą skupować 

trzodę od rolników z terenu naszej Gminy. 

Radny Włodzimierz Grycuk zapytał też kto odpowiedzialny jest za utylizację padłych zwierząt na 

poboczach dróg i czy wzorem lat ubiegłych w Urzędzie zostanie zatrudniona osoba do pomocy rolnikom 

przy wypełnianiu wniosków o dopłaty bezpośrednie? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że na utylizację padłych zwierząt podpisana jest 

umowa z firmą Struga, natomiast wnioski dla rolników wypełniać będzie stażysta skierowany                             

z Powiatowego Urzędu Pracy. 
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Radny Jerzy Karpiuk zwrócił się z pytaniem do Mirosława Gryko – Kierownika Komunalnego 

Zakładu Budżetowego czy w Gródku są przypadki nie podłączenie mieszkańców do sieci kanalizacyjnej. 

Mirosław Gryko – Kierownik Komunalnego Zakładu odpowiedział, że takie przypadki mają 

miejsce i postara się taką informację przygotować na kolejne posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Radny Andrzej Konończuk – „w Gminie mamy tylko jednego dużego przedsiębiorcę 

świadczącego usługi sprzedaży artykułów spożywczych i przemysłowych. Zaproponował aby                      

w miejscowym planie zagospodarowania wziąć pod uwagę tereny inwestycyjne.” 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy zdementował informacje, że w pewien sposób blokuje budowę na 

terenie Gminy innych sieci handlowych niż Lewiatan. Poinformował, że do tej pory żadna z sieci 

handlowych nie kontaktowała się z Urzędem w sprawie budowy sklepu. 

Radna Anna Petelska zwróciła uwagę, że w miejscowości Waliły-Dwór na zakręcie po opadach 

deszczu woda nie ma odpływu i jest tam bardzo niebezpiecznie. Prosiła o podjęcie działań zmierzających do 

rozwiązania tego problemu. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że zostanie wystosowane pismo do Powiatowego 

Zarządu Dróg w tej sprawie. 

Radna Joanna Sołowiej dodała, że droga do miejscowości Ruda jest nieprzejezdna oraz konieczne 

jest wyżwirowanie ulicy Spacerowej w Waliłach-Stacji. Poinformowała również, że od 1 marca placówka 

pocztowa w Gródku obsługuje również część gminy Krynki i część dróg w tym kierunki jest bardzo w złym 

stanie i prosiła o bieżące naprawy. 

Radny Bronisław Kazberuk odnośnie afrykańskiego pomoru świń dodał, że koła łowieckie nie 

mogą polować na zwierzynę i w związku z tym nie chcą wypłacać odszkodowań dla rolników za 

wyrządzone szkody. 

Więcej żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.9. 

 Alina Gobiec – mieszkanka Gródka prosiła Wójta Gminy o podjęcie działań zmierzających do 

przesunięcia nieprawidłowo postawionego płotu przy nieruchomości komunalnej na rogu ul. 

Chodkiewiczów i Zamkowej. Dodała, że na rozpatrzenie sprawy czeka już rok. 

 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że do właściciela sąsiedniej działki zostało 

skierowane pismo o dobrowolne przesunięcie płotu, które nie dało żadnych efektów. Kolejnym krokiem 

będzie wytyczenie działki przez geodetę i na tej podstawie dojść do ugody i w przypadku gdy te działania 

nie dojdą do skutku konieczne będzie wystąpienie do sądu. 

Jan Bilkiewicz – sołtys sołectwa Bobrowniki przypomniał o niezamieszkałej nieruchomości              

w Bobrownikach zagrażającej bezpieczeństwu, o czym zgłaszał już ponad rok temu.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że podjęte zostaną niezwłocznie działania 

zmierzające do powiadomienia inspektora nadzoru budowlanego o zaistniałym zagrożeniu. 

Jan Bilkiewicz – sołtys sołectwa Bobrowniki poinformował również, że na drodze powiatowej 

przy zjeździe z drogi krajowej w Bobrownikach firma naprawiająca nawierzchnię, ubytki w drodze 

wypełniła żwirem a następnie betonem. „Nie tak chyba wygląda technologia naprawy masy bitumicznej?” 
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Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że były to działania doraźne w celu zniwelowania 

największych ubytków w oparciu o wnioski Radnego Borkowskiego i sołtysa wsi. 

Irena Wakuła – sołtys sołectwa Gródek I zwróciła się z pytaniem kiedy zostanie wyremontowana 

ul. Młynowa w Gródku. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że dopiero wykonanie remontu ul. Chodkiewiczów 

i wykonanie kanalizacji deszczowej pozwoli w przyszłych latach na przebudowę ulic pobocznych, m.in. ul. 

Młynowej. 

Radna Nina Markiewicz poinformowała, że Stowarzyszenie dzieci niepełnosprawnych organizuje 

najbliższy wtorek jarmark wielkanocny i za zebrane pieniądze zostanie kupiony wózek inwalidzki dla jednej 

z podopiecznych. 

Radny Włodzimierz Grycuk poinformował, że firma Samasz prawdopodobnie wyprowadza się            

z Białegostoku i szuka nowej siedziby i jest zainteresowana lokalizacją w Waliłach-Stacji. Prosił Wójta 

Gminy o zainteresowanie się tą sprawą.  

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, że z znanych mu informacji wynika, że już podjęli 

decyzję o lokalizacji pomiędzy Białymstokiem a Zabłudowem. 

Więcej żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.10.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni nie zgłosili żadnych uwag do udostępnionego na 

stole protokolarna protokołu XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

W związku z powyższym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXVIII/14 Sesji Rady Gminy z dnia 29 stycznia 2014 r.” 

Głosowało 13 Radnych 

Za – 13  przeciw – 0  wstrzymujących się – 0 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

XXXVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad.11. 

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXXIX Sesji Rady Gminy został 

wyczerpany. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował Radnym oraz wszystkim uczestnikom Sesji a 

następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 44) wymienione poniżej: 

1. projekt porządku obrad (kart 2); 

2. lista obecności radnych (kart 1); 
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3. lista obecności sołtysów (kart 2); 

4. lista obecności zaproszonych gości (kart 1); 

5. informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym (kart 9); 

6. uchwała nr XXXIX/284/14 (kart 9); 

7. uchwała nr XXXIX/285/14 (kart 1); 

8. uchwała nr XXXIX/286/14 (kart 1); 

9. uchwała nr XXXIX/287/14 (kart 1); 

10. uchwała nr XXXIX/288/14 (kart 1); 

11. uchwała nr XXXIX/289/14 (kart 3); 

12. uchwała nr XXXIX/290/14 (kart 1); 

13. uchwała nr XXXIX/291/14 (kart 1); 

14. uchwała nr XXXIX/292/14 (kart 2); 

15. uchwała nr XXXIX/293/14 (kart 2); 

16. uchwała nr XXXIX/294/14 (kart 1); 

17. protokół nr 20/14 z posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa (kart 2); 

18. uchwała nr XXXIX/295/14 (kart 1); 

19. uchwała nr XXXIX/296/14 (kart 1); 

20. sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Gródek z organizacjami Pozarządowymi za 

2013 r. (kart 4). 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 

 

 

 

 

 

 

 


